
Van:  de Nuenense bewonersgroep - Distributiecentrum XXLnee 
Verzonden: zondag 16 maart 2025 
Aan: STATENGRIFFIE <STATENGRIFFIE@brabant.nl> 
Onderwerp: Verzoek om ingrijpen en zoeken naar oplossingen omtrent vergunning logistieke 
dozen Eeneind-West + opstarten onderzoek naar alternatieven 

 

Datum: 16 maart 2025 

  

Aan: Commissaris van de Koning Ina Adema en Provinciale Staten van Noord-Brabant 

Betreft: Verzoek om ingrijpen en zoeken naar oplossingen omtrent vergunning logistieke dozen 
Eeneind-West + opstarten onderzoek naar alternatieven 

  

Geachte Commissaris en geachte leden van Provinciale Staten, 

  

Namens de Nuenense bewonersgroep - Distributiecentrum XXLnee - stuur ik u deze brief. De 
gemeente Nuenen staat op het punt een besluit te nemen over de bouwvergunning voor een 
distributiecentrum op Eeneind-West. Echter, de manier waarop de gemeente met deze kwestie 
omgaat, toont aan dat zij niet aan het algemeen belang denkt van haar inwoners om tot een 
oplossing te komen maar zich vooral schaart achter juridische en financiële afspraken met Ban 
Bouw en Moeskops. Daarom roepen wij de provincie op om in te grijpen en mede naar 
alternatieven te zoeken. De voorgenomen ontwikkeling zal een zeer onwenselijke situatie 
creëren waarvan de inwoners van Nuenen en omliggende gemeenten langdurig de dupe zullen 
zijn. Wij verzoeken u daarom nadrukkelijk om te kijken naar een bredere oplossing waarin niet 
alleen juridische en financiële overwegingen leidend zijn, maar vooral ook het algemeen belang 
en de toekomst van de regio centraal staan. 

  

Zet in op regiogelden en een ontwikkeling die past bij de Brainportregio 
De situatie is nu fundamenteel anders dan enkele jaren geleden. De groei van de Brainportregio 
en beschikbare regiogelden bieden nieuwe mogelijkheden. Wij doen daarom een dringend 
beroep op de provincie om verantwoordelijkheid en regie te nemen en mede alternatieve 
scenario’s te onderzoeken. Het besluit m.b.t. de vergunning heeft verstrekkende gevolgen op het 
gebied van mobiliteit, natuur, leefbaarheid en volksgezondheid. Het is onaanvaardbaar dat een 
besluit met zo’n grote impact op de regio uitsluitend op basis van deze aspecten door de 
gemeente Nuenen genomen kan worden. Huisartsen in Nuenen hebben al hun zorgen geuit over 
de gezondheidsrisico’s als gevolg van toenemende uitstoot. Het Anna Ziekenhuis in Geldrop 
waarschuwt bovendien dat de spoedzorg in gevaar komt door de extra verkeersdrukte. Dit gaat 
letterlijk levens kosten! Nuenen staat niet op zichzelf. De gemeenten Helmond en Geldrop-
Mierlo overwegen een vrachtwagenverbod om hun kernen te beschermen. De komst van een 
distributiecentrum in Nuenen zal de mobiliteitsproblemen in de regio verder verergeren, met een 
enorme toename van verkeer op de A270 en ernstige overlast voor de inwoners van Nuenen, 
Geldrop en Eeneind. De verwachte 6.700 extra vervoersbewegingen per dag, waarvan 1.300 
vrachtwagens, zullen leiden tot een toename van verkeersongevallen, geluidsoverlast en 
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milieuvervuiling. Wethouder Bertje van Stiphout stelt dat het verkeersonderzoek dat gebruikt 
wordt uit 2022 nog actueel is, terwijl dit onderzoek plaatsvond tijdens de coronaperiode, toen 
vele mensen vanuit thuis werkten, en inmiddels achterhaald is. Ondanks meer dan 1.500 
bezwaarschriften lijkt de gemeente enkel vast te houden aan financiële en juridische 
overwegingen, zonder de moed te tonen om naar alternatieven te kijken. De huidige inzichten en 
gewijzigde omstandigheden rechtvaardigen een heroverweging na het werk dat Pieter van Geel 
jaren geleden heeft verricht. Daarom vragen wij de provincie om in te grijpen. 

 
Uitstel van het besluit en onderzoek naar alternatieven 
Wij begrijpen dat de gemeente eerder afspraken heeft gemaakt in het Stedelijk Gebied 
Eindhoven en met de provincie Noord-Brabant over de opname van logistiek in de 
bedrijventerreinenprogrammering. Maar welke eisen zijn daarbij gesteld? Wij verzoeken de 
provincie om Nuenen ervan te overtuigen het besluit over de vergunning op te laten schorten en 
samen met de betrokken gemeenten van het Stedelijk Gebied Eindhoven en de provincie Noord-
Brabant naar alternatieven te zoeken. Indien nodig dient dit binnen de samenwerking binnen de 
Metropoolregio Eindhoven opgelost te worden of zelfs op Rijksniveau.  

  

Wij roepen de provincie op om samen met Nuenen en omliggende gemeenten te zoeken naar: 

- Een andere locatie in de regio of provincie Noord-Brabant voor Ban Bouw en Moeskops; 
- Een alternatieve invulling van Eeneind-West die beter aansluit bij de ontwikkeling van de 
Brainportregio; 
- Het benutten van regiogelden om tot een breed gedragen oplossing te komen. 

 Wij bieden de provincie de hand om gezamenlijk te zoeken naar realistische en 
toekomstbestendige alternatieven. Naast de provincie sturen wij een soortgelijke brief ook naar 
de gemeente Nuenen, samenwerkingsverbanden Stedelijk Gebied Eindhoven en Metropoolregio 
Eindhoven, evenals Ban Bouw, Moeskops en GLP. Ook wordt een afgeleide van de brief verstuurd 
naar de lokale en regionale media. 

  

Laten we samenwerken aan een juridisch houdbare, maatschappelijk verantwoorde en 
toekomstbestendige oplossing. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

 

Namens de Nuenense bewonersgroep - Distributiecentrum XXLnee 

 


